



Date: 5 April 2022

Ref: QBEB-Info.Cir (KL) 04042022- 1/2022

Assalamualaikum Perunding Quantum Bullion Exchange Board

Pekeliling QM 1/ 2022: Menjalankan Aktiviti Perniagaan / Pemasaran

Perniagaan Quantum Metal ("QM") dibina atas kepercayaan and amanah yang diberikan kepada kami oleh pelanggan dan rakan kongsi kami yang dihargai. Untuk memastikan supaya pemberian kepercayaan dan amanah sentiasa berterusan, QM memandang sebarang salah nyata, pelanggaran harta intelek (IP) dan hak dengan sangat serius.

Setelah mempertimbangkan cadangan dan maklum balas yang diterima baru-baru ini, QM ingin mengulangi dan menyerlahkan kepada semua yang, antara lain, garis panduan berikut perlu dipatuhi pada setiap masa apabila kita menjalankan aktiviti pemasaran atau perniagaan berhubung dengan produk dan perkhidmatan QM:

- a) Melainkan jika dibenarkan, kebenaran bertulis mesti diperolehi terlebih dahulu daripada mana-mana entiti/organisasi yang anda ingin paparkan dan/atau menggunakan logo entiti mereka, tanda dagangan, IP berhak cipta dan imej yang dikenal pasti. Ini termasuk apa-apa bahan yang dimiliki oleh rakan perniagaan QM. Ini juga terpakai kepada paparan mana-mana imej individu dan profil personaliti yang berkaitan dengan QM dan rakan perniagaan kami.
- b) Untuk semua pembentangan pemasaran anda, gunakan hanya maklumat yang jelas, factual, dan tepat. Jangan menyalahgambarkan, menggunakan terlalu banyak "hype", menggunakan istilah yang terlalu gembar-gembur dalam promosi / pembentangan anda, atau menggambarkan produk QM dan perniagaannya melebihi apa yang berhemat, terutamanya dengan penggunaan jargon yang teruja, slogan yang samar-samar, "shout-out", atau istilah yang tidak jelas.
- c) Kita mesti sentiasa menegakkan integriti dan bersikap profesional semasa menjalankan aktiviti pemasaran dan perniagaan. Tiada siapa yang patut menerima deposit atau mengambil wang dalam kapasiti peribadi mereka untuk sebarang produk dan perkhidmatan QM.
- d) Elakkan persaingan yang tidak sihat dengan mana-mana rakan perniagaan QM dan tidak menggunakan apa-apa data proprietari (termasuk data klien dan pemasaran) yang dimiliki oleh orang lain tanpa kebenaran bertulis terlebih dahulu.



QUANTUM METAL EXCHANGE BOARD

PMM-010-10-23112028

Tel : +60 4 2260755

www.qbeb.org

+6014 318 0237

admin@qbeb.org

4, Jalan Residensi, 10450 George Town,
Pulau Pinang.

Date: 5 April 2022

Ref: QBEB-Info.Cir (KL) 04042022- 1/2022

Pekeliling QM 1/ 2022: Menjalankan Aktiviti Perniagaan / Pemasaran

- e) Sentiasa ingat produk QM adalah seperti produk lain. Mereka juga tertakluk kepada risiko turun naik harga pasaran, tiada pulangan yang dijamin, dan prestasi masa lalu produk bukan petunjuk prestasi masa depan.

Yang benar
untuk dan bagi pihak

Quantum Bullion Exchange Board (QBEB)
Quantum Metal Sdn Bhd (QMSB)